

EN

Electronic music producer and DJ Stu, born and raised in the hometown of LSD, Basel Switzerland. Colored by the sounds of vintage gear and home computers, Stu's work is a highly energetic blend of various musical styles created within the hardware limitations of the Atari ST and its internal beep maker. During many years he worked on and performed his own tunes on underground raves, club stages and festivals around the globe, where he showed off with his self-modified Atari and proved that high gloss sound is worth shit, if it doesn't make you bang your head. As a part of the so called micromusic scene, he focuses on the production of a crunchy original sound embedded into dancey arrangements. Chipmusic by Stu sounds like vintage 8-bit home computers on acid traversing contemporary and futuristic musical fields, rather than doing a repetition of what we know as the classic video game soundtracks from the past.

DE

Stu ist ein Produzent und DJ der elektronischen Musik aus Basel. Seine Tracks sind eine hochenergetische Mischung verschiedener Musikstile, die innerhalb der Hardware-Einschränkungen des Atari STs und seines internen Soundchip entstanden sind. Während vielen Jahren trat er auf Raves, Clubbühnen und Festivals auf der ganzen Welt auf, wo er mit seinem selbst-modifizierten Atari abging. Als Teil der sogenannten Micromusic-Szene konzentriert er sich auf die Produktion seiner knusprigen handgefertigten Originalsounds, eingebettet in tanzbare Arrangements, was klingt wie ein alter 8-Bit Heimcomputern auf Acid. Auf dem Atari entstehen so zeitgenössische und teils futuristische Stücke, anstatt eine Wiederholung dessen zu machen, was wir heute als klassische Videospiele Soundtracks aus der Vergangenheit kennen.

Website: <http://stu.atari.org/>

Soundcloud: <https://soundcloud.com/stu>

Twitter: https://twitter.com/_s_t_u_

For booking requests, more information, photos, tech rider etc. write a mail to bookings@8trx.ch